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Fastighets- och 
saluhallsnämnden  
2005-05-22  
Ärende: 9  
”Förslag till energiplan för 
Stockholm” Remiss  
Martin Michel (mp)  

 
 
Särskilt uttalande  
 
Det är naturligtvis helt oacceptabelt att förvaltningen ändrar innehållet i ett  
föreliggande ärende utan att i förväg meddela nämndens ledamöter eller ens  
hålla en föredragning om ändringen och dess innebörd på nämndsammanträdet.  
Vi accepterar inte en sådan ordning och ställer oss inte bakom majoritetens  
beslut i detta ärende.  
För övrigt vill vi anföra att miljömärkt el och energibesparing är ett självklart  
arbete för en ansvarsfull fastighetsägare, och att det redan finns beslut taget i  
kommunfullmäktige om att Stockholms stad har högre ambitioner än det  
som nämnden nu tog.  
 
 


